
Hej Barbera, 
som lovet sender jeg hermed et par linjer hvor jeg takker for den netop overstået proces med fastlæggelse af ønsker og 
tegninger af den kommende udbygning af Randbøllen.

Jeg har via vores møder, referater og i tæt dialog med Iben været fuldt oplyst om hvorledes det udfærdige dispositions 
forslag er kommer til veje og indholdet af det endelige forslag. I det hele taget er vi meget tilfredse med den løsning som I 
er kommet med, og så selvom vi var lidt skepsis i starten. 

Jeg kan derfor kun bekræfte at bestyrelsen tilslutter sig det fremlagte dispositions forslag og vi ser frem til de første 
spadestik i efteråret.

Mvh, Kenneth Arensborg

Bestyrelsesformand for Randbøllen

From: Kenneth Arensborg
Sent: 14-05-2013 20:29:50
To: Barbara Kirstine Holm Jørgensen
CC: Adventskirkens Børnegård
Subject: Udbygning af Randbøllen
Follow Up Flag: Opfølgning
Flag Status: Completed
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